
Protokół Nr XV z XV zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2025 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

XV/101/2025 udzielenia  Parafii  Rzymsko  -  Katolickiej  pw.  Nawiedzenia  Najświętszej 
Maryi  Panny  i  św.  Anny  w  Lubawie  dotacji  celowej  z  budżetu  miasta 
Lubawa na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków

XV/102/2025 udzielenia  Zgromadzeniu  Sióstr   Miłosierdzia  św.  Wincentego  a’Paulo 
Prowincja  Chełmińsko  -  Poznańska  dotacji  celowej  z  budżetu  miasta 
Lubawa na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków

XV/103/2025 wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  4  położonego 
w Lubawie przy ul. Rynek 6

XV/104/2025 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 
2039

XV/105/2025 zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok

XV/106/2025 rozpatrzenia petycji

Obecnych radnych Rady Miasta – 13 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Lista obecności gości stanowi
zał. nr 2 do protokołu z sesji

Zaproszenie z porządkiem obrad stanowi
zał. nr 3 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  otworzył  XV  zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Lubawa. 
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza 
Sławomira Jamrożego, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski powiedział, że porządek obrad radni otrzymali 
w zaproszeniu i zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do ustalonego porządku. Uwag nie zgłoszono.

Porządek obrad XV sesji Rady Miasta Lubawa przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.



4. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Lubawa za 2024 rok.
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy miasta Lubawa z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny i św. Anny 
w Lubawie dotacji  celowej z  budżetu miasta Lubawa na prace konserwatorskie,  restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,
b) udzielenia Zgromadzeniu Sióstr  Miłosierdzia św. Wincentego a’Paulo Prowincja Chełmińsko - 
Poznańska  dotacji  celowej  z  budżetu  miasta  Lubawa na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,
c) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 położonego w Lubawie przy ul. Rynek 6,
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039,
e) zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok,
f) rozpatrzenia petycji.
7. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
8. Odpowiedzi na zapytania.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.   Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował, że protokół z XIV zwyczajnej sesji Rady 
Miasta znajduje się do wglądu w Referacie Organizacyjnym, w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na eSesji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania bądź uwagi do tego protokołu.
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący  zarządził  głosowanie.  W wyniku  głosowania  protokół  z  XIV zwyczajnej  sesji 
został przyjęty 12 głosami.

Po zakończeniu głosowania na salę obrad wszedł radny Patryk Łowin. 

Ad. 3  .     Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.  

Burmistrz Miasta Maciej Radtke przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 24 marca do 
25 kwietnia 2025 roku. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza
stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

Sekretarz Miasta Katarzyna Żuchowska przedstawiła sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 
XIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa.

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na XIV zwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 4a do protokołu  z sesji



Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poprosił o ponowne potwierdzenie przez radnych obecności 
w systemie eSesja. Liczba radnych obecnych na sali – 13. 

Ad. 4.   Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Lubawa za 2024 rok.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  powiedział,  że  ocena  zasobów  pomocy  społecznej 
omówiona  została  podczas  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady.  Radni  nie  zgłosili  pytań  do 
materiałów w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej.

Ocena zasobów pomocy społecznej
Gminy Miejskiej Lubawa za 2024 rok
 stanowi zał. nr 5 do protokołu z sesji

Ad.  5  .    Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  miasta  Lubawa   
z     organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia   
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski powiedział, że sprawozdanie omówione zostało podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji Rady. Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania.

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
miasta Lubawa z organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024
stanowi zał. nr 6 do protokołu z sesji

Ad. 6.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a)   udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny i św.   
Anny  w  Lubawie  dotacji  celowej  z  budżetu  miasta  Lubawa  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  zapytał,  czy  są 
pytania do tego projektu. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 



„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. 
Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny i św. Anny w Lubawie dotacji celowej z budżetu miasta 
Lubawa na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków.

Uchwała Nr XV/101/2025
stanowi zał. nr 7 do protokołu z sesji

Ad. 6 b)    udzielenia Zgromadzeniu Sióstr  Miłosierdzia św. Wincentego a’Paulo Prowincja   
Chełmińsko - Poznańska dotacji celowej z budżetu miasta Lubawa na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Zgromadzeniu Sióstr  Miłosierdzia św. 
Wincentego a’Paulo Prowincja Chełmińsko - Poznańska dotacji celowej z budżetu miasta Lubawa 
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków.

Uchwała Nr XV/102/2025
stanowi zał. nr 8 do protokołu z sesji

Ad. 6 c)     wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 położonego w     Lubawie przy   
ul. Rynek 6,

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  zapytał,  czy  są 
pytania do tego projektu.

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w sprawie   wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu 
mieszkalnego Nr 4 położonego w Lubawie przy ul. Rynek 6.

Uchwała Nr XV/103/2025
stanowi zał. nr 9 do protokołu z sesji

Ad. 6 d)     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2039  

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.



Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lubawa na lata 2025 – 2039.

Uchwała Nr XV/104/2025
stanowi zał. nr 10 do protokołu z sesji

Ad. 6 e)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  zapytał,  czy  są 
pytania do tego projektu.

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok.

Uchwała Nr XV/105/2024
stanowi zał. nr 11 do protokołu z sesji

Ad. 6 f)   rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski powiedział, że na posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 
dzisiejszym przedstawiona została opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja uznała, że 
petycja o poparcie wniosku do Ministra Edukacji Narodowej w sprawie zróżnicowania terminów 
wakacji szkolnych nie zasługuje na pozytywne rozpatrzenie i  zaproponowała Radzie Miasta nie 
uwzględnienie petycji. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  wraz  z  uzasadnieniem  odczytała 
Wiceprzewodnicząca Iwona Pruchniewska.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji.

Uchwała Nr XV/106/2024
stanowi zał. nr 12 do protokołu z sesji

Ad.  7.  Zapytania  w  sprawach  aktualnych  problemów  Miasta.  /  Ad.  8.  Odpowiedzi  na 
zapytania.



Na początku  Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  odpowiedź  na  stanowisko  Rady 

Miasta w sprawie funkcjonowania placówki pocztowej w naszym mieście. 

Odpowiedź na stanowisko 
stanowi zał. nr 13 do protokołu z sesji

Radny Patryk Łowin przekazał podziękowania Łukaszowi Keńskiemu za postawienie znaków na 
ulicy Kwiatowej. 

Ad. 9  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
XV zwyczajna  sesja  Rady  Miasta  Lubawa  dobiegła  końca  i podziękował  wszystkim za  udział 
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  14 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

    Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


